

PEDAGO RY
HALLITUKSEN KOKOUS 2/26

Aika: 10.2.2026 klo 16:15
Paikka: Päärakennus C411
Seminaarinkatu 15, 40100 Jyväskylä

Läsnä: Veera Hynninen
Olivia Haataja
Roosa Ukkola
Leevi Henna saapui 16.34
Elisa Ruoppa
Eero Kokkarinen
Atte Urama
Viivi Lehestö
Suzan Acanal
Sini Keihänen
Siiri Tarvus saapui 16.34
Siiri Kainulainen
Helka Sipilä
Vera Olshin poistui 18.21
Aapo Nikula
Julia Nukarinen
Sofia Lahti poistui 17.00
Siiri Lampinen saapui 16.19, poistui 18.15
Janne Rajamäki saapui 16.32

1. Kokouksen avaus

Veera Hynninen avasi kokouksen ajassa 16.16

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Lisättiin kohta 6.2. Talouden terveiset järkkäkurssilta
Lisättiin kohta 6.3 Kulukorvausten hyväksyminen
Lisättiin kohta 10.3. ApproApp
Lisättiin kohta 10.4. Yhteistyösopimus Viilun kanssa
Lisättiin kohta 13.8 Herkkuapprojen yhteistyökuviot
Lisättiin kohta 17.2 Tapahtumien turvahenkilökäytännöt

Tämän jälkeen esityslista hyväksyttiin kokouksen virallisena työjärjestyksenä.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Helka Sipilä ja Roosa Ukkola.

Veera Hynninen toi esiin, että JYYn Petro Pitkäseltä on tarkastettu pöytäkirjantarkastajien äänestyskäytännöt. Pöytäkirjantarkastajat saavat siis myös äänestää, mutta he äänestävät ensimmäisenä. Tämä ohje poikkeaa Pedagon aikaisemmista käytännöistä.

5. Hallinto

Puheenjohtajisto on pitänyt kaikkien hallituslaisten kanssa hallituskeskustelut.

Puheenjohtajisto kysyy jokaisen kuun alussa kuulumisia.

Seuraavassa hallituksen kokouksessa hyväksytään kevätkokouksen dokumentit: tilinpäätös, toimintakertomus, toiminnantarkastajien lausunto, lisätalousarvio.

Siiri Lampinen saapui 16.19

5.1. Aamupalatapaaminen OKL:n johtoryhmän kanssa

Hallitus ja OKL:n johtoryhmä tapasi aamupalan merkeissä tiistaina 10.2.2026. Tapaaminen sisälsi esittäytymisiä ja keskustelua esimerkiksi kielitietoisista opintojaksoista, S2-hakuväylästä ja yliopistojen välisestä yhteistyöstä. OKL:n henkilöstö esitti toiveen opiskelijoita ja laitosta yhdistävästä tapahtumasta. Toive siirrettiin kulttuurivastaavan pohdittavaksi.

KTPS1000-opintojakson palautteet on viety eteenpäin muille kapseli ainejärjestöjen edunvalvonnan edustajille.

5.2. Hallituksen seuraavat tapaamiset

Halkojen väliin järjestetään YTI-aika, jossa keskustelussa lisätalousarvio, sääntömuutokset ja toimariohjeet. Ajankohtaa selvitetään Telegramin puolella.

Hallituksen kokous 9.3.2026

Seuraavan kokouksen jälkeen hallitus viettää vapaa-aikaa kämpppäaprojen merkeissä.

6. Talous

Menoja aikaväli 14.1.2026 - 10.2.2026 oli yhteensä 1678,95€.

Menoja oli korttistoja, Ropo Suomi OY:n lasku, Säästöpankin joulukuun palvelumaksu, Tietokilta Ry:n kanssa jaettu tappio sitseistä, hallituskuvauksen maksu Lotta Matilaiselle, kulukorvauksia ja edustusmenoja.

Tulot aikavälillä 14.1.2026 - 10.2.2026 oli yhteensä 292,48€.

Tuloja saatiin SumUp myynnistä, Treanglo Oy:n haalarimerkeistä, Suzan Acanalilta palautuksia haetusta kulukorvauksesta ja Treanglo Oy:n tuotot fuksisitseiltä.

Rahaa käytettävissä yhteensä: 23 848,23 €

Eero Kokkarinen kysyi, voidaanko Pedagon kaiuttimelle hankkia iso kassi kuljettamisen helpottamiseksi. Kassi kustantaa n. 100€. Hankitaan kassi kaiuttimelle.

Lisäksi keskusteltiin, saako kaiutin matkustaa mukaan Rauman Talvipäiville. Veera Hynnisen mukaan kaiutin voidaan ottaa mukaan, mikäli sille on nimetty siitä vastaava henkilö.

6.1. Jäsenet

2 uutta jäsentä eli jäseniä yhteensä nyt 389.

6.2. Talouden terveiset järkkäkurssilta

SOOLin järjestökurssin pohjalta taloussektori esitti ehdotuksen maksujen, myös kulukorvausten ja laskujen, hyväksymisestä kokouksessa. Tämä tekisi talouden toiminnasta entistä läpinäkyvämpää. Pöytäkirjaan kirjattaisiin laskun nimi, summa, mihin kulukorvausta haetaan ja maksunsaajan nimi. Mahdollinen esimerkkimuoto pöytäkirjaan kirjattaessa olisi "Esitys: Budjetoidaan kulukorvauksena Maija Mehiläiselle 20,00€ sitsitarvikkeista". Tilitapahtumat ja laskut tuodaan esiin seuraavassa kokouksessa samalla tavalla kuin aikaisemmin. Muutoksen takia kulukorvausten kuukausittainen maksupäivä siirtyy niin, että se on kokouksesta seuraava päivä.

Tämä otettiin käyttöön kokouksessa.

Muutoksen vuoksi otettiin käyttöön käytäntö, jossa laskut, joiden eräpäivä on ennen seuraavaa kokousta, hyväksytään hallituksen Telegram-ryhmässä. Nämä laskut tuodaan tietoon seuraavassa kokouksessa.

6.3. Kulukorvauksien hyväksyminen

Budjetoidaan kulukorvauksena Suzan Acanalille 1,99€ PedagoPong -palkinnoista

7. SOOL ja JYY

Pedagolla ei ole yhteistyötä JYYn Minnan Matka -tapahtumassa.

7.1. SOOLin kokousvierailijat

Aluetoimija Aapo Nikula kertoi, että sen ihmeellisimpiä kuulumisia ei ole aluetoimijoilta. Viikonloppuna nähty SOOL-vastaavia ja suunniteltu kevättä. Valmistuvien info pidetään maaliskuussa.

SOOLin hallitustoimija Sofia Lahti muistutti Rauman Talvipäivistä ja SOOLin liittokokouksesta (18.4.-19.4.2026). Pedagon äänimäärä on todennäköisesti sama kuin viime vuonna ja jäsenmäärä on ihan hyvä. Talvipäivien bussit Jyväskylän osalta Varkaiden vastuulla ja koulumajoitukset julkaistu 9.2.2026.

Sofia Lahti kyseli miten menee opinnoissa ja järjestössä yleisesti.

Janne Rajamäki saapui 16.32

Toiveena yleisesti SOOLille esitettiin lisää webinaareja, jotka ovat nykyään podcasteja. Aluetoimijoille esitettiin toive aikaisemmasta viestinnästä esimerkiksi tapahtumien ilmoitusten ja save the date -postauksien näkökulmasta. Lisäksi aluetoimijoilta toivottiin lisää näkyvyyttä sekä enemmän etujen mainostamista.

Siiri Tervus ja Leevi Henna saapuivat 16.34

Roosa Ukkola kysyi, voisiko SOOL edustaa Pedagon tapahtumissa esimerkiksi sitseillä näkyvämmiin tai useammin. Käytiin keskustelua SOOLin näkymisestä enemmän Pedagon tapahtumissa.

Aapo Nikula muistutti tulevasta työttömyyskassa infosta.

Olivia Haataja kiitti SOOLin toimijoita hyvästä toiminnasta.

Elisa Ruoppa toi esiin Sofia Lahden kuulumiskysymykseen liittyen muutamia edunvalvonnan näkökulmia. Näitä olivat esimerkiksi pro-opiskelijoiden opintojen suunnittelu ja opintoihin sisältyvät opetusharjoittelut, joihin kaivataan ehkä laajempaa näkemystä. Helka Sipilä kertoi, että laitoksen kanssa on käyty aiheesta rakentavaa keskustelua ja Elisa nosti esiin hyvän keskusteluyhteyden laitoksen kanssa. Lisäksi Elisa nosti esiin yliopiston rahoituksen vaikutuksen esimerkiksi suuriin ryhmäkokoihin ryhmätöissä.

Sofia Lahti esitti lisäkysymyksen, että paljonko gradun ja kandin ohjaukseen sisältyy henkilökohtaisia ohjaustunteja. Jyväskylällä on parannettavaa tämän osalta. Kysymyksen pohjalta käytiin yleistä keskustelua ja pohdintaa, jonka tuloksena oli, että tarkka määrä ei ole tiedossa. Veera Hynninen nosti esiin, että huonosti menee, jos opiskelija ei edes tiedä kuinka monta ohjaustuntia hänelle kuuluu.

Sofia Lahti kysyi yhteishausta ja paikkamäärästä. Siiri Tarvus vastasi, että paikkamäärä pysyy samana verrattuna vuoteen 2025.

Sofia Lahti muistutti, että SOOLin hallitus on tulossa kokoustamaan Jyväskylään 19.3. - 20.3.2026

Atte Urama kysyi, montako pedagolaista on SOOLin jäsenenä.

Sofia Lahti vastasi, että noin 330. Aapo Nikula kommentoi sen olevan hyvä tulos.

Aapo Nikula muistutti perjantain 13.2. ystävänpäiväkahveista Ruusupuistolla.

7.2. SOOLin järjestökurssiterveiset

Drivessä koulutusmuistiot, ja hallituslaisille ohjeistettu käydä katsomassa ne läpi. Kokonaisuudessa järjestökurssi oli hyvin antoisa ja mielenkiintoinen. Viikonloppu sisälsi paljon verkostoitumista niin jyväskyläläisten kuin muidenkin kanssa.

8. Toimihenkilövalinnat

Veera Hynninen ohjeisti äänestämisestä Telegram-kyselyllä. Pöytäkirjan tarkastajat tekevät äänestyslomakkeen.

Roosa Ukkola kysyi, jäävätäänkö kustakin äänestyksestä toiminnan sektorista vastaava hallitustoimari, jos toimihenkilö tulee tietyn pestin alle kuten vujutoimihenkilöt projektivastaavan alle. Yhtenäisenä päätöksenä oli, että ei jäävätä.

8.1. Herkkuapprotoimihenkilö

Haettavien toimihenkilöiden määrä: 1

Hakijat: ei hakemuksia

Hakemuksia ei tullut, joten tehtävään ei valita toimihenkilöä.

Suzan Acanal toi esiin, että toimihenkilön puutteen vuoksi tarvitaan ehkä apukäsiä hallituksesta. Keskustelu siirrettiin YTIIn.

Roosa Ukkola kysyi, voidaanko toimarihausta huolimatta kysellä vaan apukäsiä Apukädet-ryhmästä. Veera Hynninen vastasi, että hyödynnetään ryhmää esimerkiksi merkkien jakajien rekryämiseen.

8.2. Liikuntatoimihenkilö

Haettavien toimihenkilöiden määrä: 1

Hakijat: Alex Kivi ja Eemeli Keränen

Luetaan hakemukset ja äänestetään.

Olivia Haataja muistutti kokouksessa olijoita valintakriteereistä, jotka on ilmoitettu ennakkoon myös hakijoille. Toimihenkilöhaussa painotetaan sitoutuneisuutta, innostuneisuutta ja motivaatiota.

Janne Rajamäki kysyi, miksi näitä hakuja käsitellään nimellisesti kokouksessa, kun esimerkiksi tutorhaku käsitellään nimettömästi. Roosa Ukkola kysyi jatkokysymyksenä, miten saadaan hallituksena äänestettyä, jos hakemukset käsitellään nimettömästi. Veera Hynninen vastasi, että äänestys onnistuu esimerkiksi numeroituna. Veera Hynninen ehdotti, että puheenjohtajisto tarkistaa käytännön nopeasti.

Veera Hynninen tarkisti asian ja menettely menee ohjeiden mukaan. Asiaa voidaan kuitenkin pohtia vielä uudelleen jatkossa.

Sofia Lahti poistui 17.00

Hakemusten lukemisen jälkeen äänestettiin Telegramissa. Eemeli Keränen sai 14 ääntä ja hänet valittiin liikuntatoimihenkilöksi.

8.3. Nettisivutoimihenkilö

Haettavien toimihenkilöiden määrä: 1

Hakijat: Alex Kivi

Hakijoita oli vain yksi joten, Alex Kivi nimitetään suoraan nettisivutoimihenkilöksi.

8.4. Vapputoimihenkilöt

Haettavien toimihenkilöiden määrä: 2

Hakijat: Ronja Kämäräinen ja Aapo Nikula

Hakijoita oli vain kaksi, joten nimitetään suoraan Ronja Kämäräinen ja Aapo Nikula vapputoimihenkilöiksi.

8.5. Vuosijuhlatoimihenkilöt

Haettavien toimihenkilöiden määrä: 2-4

Hakijat: Julia Nukarinen, Ronja Paldanius, Iida Kärki, Heidi Tyrväinen, Ronja Kämäräinen

Hakijoita enemmän kuin valittavia toimihenkilöitä, niin hakemukset luetaan ja äänestetään.

Atte Urama kysyi, pitäisikö vuosijuhlatoimihenkilöiden määrä nostaa suoraan viiteen henkilöön. Roosa Ukkola vastasi, että homma on jo työmäärän kannalta hallussa tällä määrällä ja lisähenkilö saattaisi vähentää työmäärää liikaa. Helka Sipilä nosti esiin, että hakijoista Ronja Kämäräinen valittiin jo vapputoimihenkilöksi. Janne Rajamäki kysyi, että jos ideologia on herätellä jäsenistöä toimimaan niin edistääkö vain yhden hakijan poisjättäminen tätä periaatetta. Veera Hynninen nosti esiin, että toimihenkilöiden määrä on entuudestaan päätetty ja ilmoitettu myös jäsenistölle. Aiheesta käytiin keskustelua.

Helka Sipilä tarkisti keskustelun aikana viestitse Ronja Kämäräiseltä, että hän toivoo vain yhtä pestiä. Roosa Ukkola kysyi, että meneekö ohjesääntöjen mukaan, mikäli valitaan vain haussa ilmoitettu neljä toimihenkilöä. Yleisen keskustelun lopputuloksena oli, että voidaan huomioida Ronjan toive vain yhdestä pestistä äänestyksessä.

Veera Hynnisen haussa määriteltyyn toimihenkilömäärään perustuvan päätöksen ja yleisen keskustelun mukaan mennään neljällä vuosijuhlatoimihenkilöllä ja asiasta äänestetään.

Hakemukset luettiin ja asiasta äänestettiin Telegramissa. Äänestyksen tuloksina 14 ääntä Julia Nukarinen, Iida Kärki ja Roja Paldanius, 13 ääntä Heidi Tyrväinen ja yksi ääni Ronja Kämäräinen. Vuosijuhlatoimihenkilöiksi valittiin Julia Nukarinen, Iida Kärki, Ronja Paldanius ja Heidi Tyrväinen.

Olivia Haataja muistutti vielä paikallaolijoita, että puheenjohtajisto ilmoittaa virallisesti valituille henkilöille.

kuvaustauko, kokousta jatkettiin 17.31

9. Tutor

ei yleistä

9.1. Luottamustoimijat tutorrekrytointiin

Hallituksesta: Veera Hynninen, Eero Kokkarinen ja Leevi Henna

Tutoreista: Anna-Sofia Karlsson, Vera Olshin ja Viivi Lehestö

FTK:sta: Helka Sipilä, Elsa Pesonen ja Sonja Mäkinen

10. Yhteistyö

ei yleistä

10.1. Yhteistyösopimukset

Uusitut yhteistyösopimukset:

Buugi (2v)

Antishop (2v)

Vanha Pappila (2v)

Sopimuksien jatkamisesta on päätetty hallituksen Telegram-ryhmässä.

10.2. Bilepaidat

Bilepaidat saapuivat ti 10.2.2026. Tilauksia ollut yhteensä 52.

Noutoajat:

ma 16.2. klo 11-13 @Kasvisto

ti 17.2. klo 18-21 @Alkulähde

ke 18.2. klo 12-15 @Kasvisto

10.3. ApproApp

ApproApp -sovelluksen kehittäjät ovat ottaneet yhteyttä, että olisiko Pedagolla kiinnostusta tehdä yhteistyötä ja ottaa sovellus testiin tai käyttöön

Herkkuapproilla. Ajankohta olisi todennäköisesti syksyllä aikaisintaan.

Aapo Nikua kysyi, mikä on ApproApp. Roosa Ukkola vastasi, että se on appropassi ja -kartta sovellus muodossa. Aapo kommentoi, että sovellus menee yhteen kestävyysuunnitelman kanssa, jos luovutaan paperipasseista ja sovellus helpottaa tarkastusta. Aapo lisäsi vielä, vaikka sovellus maksaa todennäköisesti jotakin sitä voidaan kokeilla. Suzan Acanal ehdotti, ettei lopeteta heti paperiversiota, sillä yhdenvertaisuuden kannalta ei voi olettaa, että kaikilla on puhelin. Veera Hynninen nosti esiin, että tapahtumaan osallistujilla on älylaitteella hankittu KideApp-lippu.

Sini Keihänen ja Janne Rajamäki kysyivät, mahtaa kohan sovelluksen kapasiteetti kestää näin isolla kävijämäärällä. Lisäksi Janne kysyi sovelluksen tietosuojasta.

Siiri Kainulainen ehdotti, että kysytään jäsenistöltä, halutaanko passi digitaalisena vai paperisena.

Elisa Ruoppa kysyi sovelluksen hinnasta. Yleisen keskusteluun ja hintojen tarkastelun jälkeen johtopäätöksenä on halvempaa ja tapahtuman onnistumisen kannalta varmempaa pysyä ainakin vielä toistaiseksi vain paperisessa versiossa.

10.4. Yhteistyösopimus Viilun kanssa

Tämän vuoden toimintasuunnitelmaan kuuluu vujuperinteen kehittäminen. Yhtenä kehitysehdotuksena on solmia kolmen vuoden yhteistyösopimus Sataman Viilun kanssa, jolloin vuosien 2026-2028 vuosijuhlat pidettäisiin siellä. Viilu oli viime vuonna todella pidetty vuosijuhlapaikka ja näin saataisiin kolmen vuoden jatkumo. Tämä takaisi varman juhlapaikan ja vuosijuhlaperinteen paremman kehittämisen, kun käytännöt Viilun kanssa olisivat jo tuttuja. Hallituksen Telegram-ryhmään on lähetetty yhteistyöehdotus, jota voisi ehdottaa Viilulle. Keskustelua kyseisen sopimuksen solmimisesta.

Kokouksessa esiteltiin yhteistyösopimuksien pohjat.

Leevi Henna kysyi, ovatko vuosittaiset vujut tarpeellisia ja kannattaako tämän kysymyksen takia sitoutua Viilun kanssa sopimukseen. Eero Kokkarinen ehdotti, voisiko vuosijuhlia korvaavat tapahtumat, kuten vuosijuhlasitsit, pitää Viilussa. Roosa Ukkola kommentoi, etteivät sitsit ole niin arvokkaat kuin normaalit vuosijuhlat tai toisaalta menevätkö teeman kannalta liian lähelle vuosijuhlakonseptia. Leevi kommentoi, että kuluttajan näkökulmasta perinteiset vuosijuhlat ovat kalliit verrattuna esimerkiksi Valorinteessä järjestettäviin vuosijuhlasitseihin.

Elisa Ruoppa kysyi tarkennusta hintoihin ja vuosijuhlien kustannuksiin. Olivia Haataja kysyi, pitäisikö määritellä, miten paljon rahaa Pedago tuo Viilulle sopimuksen kautta. Tämä selkeyttäisi rahakeskustelua molempiin suuntiin. Tämän jälkeen käytiin yleistä keskustelua vuosijuhlien kustannuksista.

Veera Hynninen siirsi asian käsittelyn YTIin muiden vuosijuhlaperinteiden yhteyteen.

11. Kerhot

Toimarimerkkejä on toimitettu.

Suzan Acanal kysyi, saako kerhojen näkyvyyttä kalenteriin paremmaksi. Veera Hynninen vastasi, että kerhoja ei voi merkitä kokopäiväiseksi tapahtumaksi ja ovat siellä nyt niin kuin pitääkin.

Siiri Tarvus muistutti viestintäpyyntöjen tekemisestä hyvissä ajoin.

11.1. Liikuntakerho

Liikuntakerho on lähtenyt pyörimään tuttuun tapaan maanantaisin klo 19-20 Vivecalla. Vuorojen vetäjät ja lajit selvillä viikolle 9 eli talvilomaviikolle asti. Sen jälkeiset suunnitellaan mahdollisesti talvilomaviikolla vetäjien ryhmässä.

11.2. Kirjakerho

Kirjakerho kokoontui 9.2. Alkulähteellä ja käsittelivät I Who Have Never Known Menin. Osallistujia oli 7 ja keskustelut olivat hyviä. Seuraavaa Kirjakerho järjestetään 3.3. Alkulähteellä klo 18 alkaen. Käsiteltävä kirja on Brandon Mullin Myyttihovi.

11.3. Käsityökerho

Tammikuun tapaamisessa ollut hyvä meininki, 6-7 osallistujaa, seuraava tapaaminen 16.2., jossa aiheena on käsityölahjoitukset. Maaliskuun kerho järjestetään Valkoisessa puussa tilavarausongelmien vuoksi.

Veera Hynninen muistutti kerhojen siirtämisestä Telegramiin ja kerhojen ajankohtien julkaisemisesta Instagramiin.

12. Mennyt tapahtuma- ja kulttuuritoiminta

12.1. Fuksisitsit 2.0 29.1. @Reaktori-sali

Menot: 221€/reaktorisalin vuokra & haalarimerkit

Tulot: 171,94€/Lipputulot

Tulos: -49,06€

Osallistujat: 60

Palaute: Vastauksia 9, suurin osa 5 ja muutama 4, kehuttiin tunnelmaa, toasteja, tahtia ja FTK:ta järkkäämisestä. Yksi negatiivinen palaute toisten päälle puhumisesta.

12.2. Tammikuun hengailuilta 15.1.

Menot: 20€ eväisiin

Tulot: 0€

Tulos: -20€

Osallistujat: korkeimmillaan 14, FTK:sta 10

Palaute: Ei erillistä palautelomaketta, mutta kivaa oli!

12.3. Excu Educa-messuille 24.-25.1.

Peruttu vähäisen osallistujamäärän vuoksi.

Menot: 330€

Tulot: 0€

Tulos: -330€ (haalarimerkit + tilavuokra)

Osallistujat: 0

Palaute: ei tullut, koska tapahtumaa ei järjestetty

Rahat palautettu lipun ostaneille. Haalarimerkit jäi TIKille tulevaisuuden mahdollista yhteistapahtumaa varten.

12.4. PedagoPong turnaus 5.2. @Freetime

Menot: 1,99€

Tulot: 0€

Tulos: -1,99€

Osallistujat: 29

Palaute: ei annettu

Leevi Henna kiitti järjestäjiä.

13. Tuleva tapahtuma- ja kulttuuritoiminta

Bile-excujen suunnittelu on aloitettu ja tarjouksia on saatu sekä VR:ltä, että bussiyhtiöiltä. Bussi maksaisi 1290€ ja VR 1450€.

Siiri Tarvus kysyi missä Bile-excursio järjestetään. Roosa Ukkola vastasi, että 10.4.-11.4.2026 Tampereella.

VR:n tarjouksen hyväksyminen pitää tehdä viimeistään ke 11.2., joten yleistä keskustelua hinnasta. Olivia Haataja kommentoi, VR on ilmastoystävällisempi kuin bussi.

Majoittuminen bile-excursiolla tapahtuu Dream Hostel Tampereessa.

Yleistä keskustelua excursion kustannuksista, ja lippujen hinnasta. Veera Hynninen kommentoi, että viime vuoden talousarvion päätyminen plussalle mahdollistaa excursion järjestämisen myös lippuhinnoilla, jotka johtavat automaattisesti taloudellisesti tappiolliseen lopputulokseen. Kyseinen menettelytapa olisi kuitenkin talousarvion vastaista ja Veera Hynninen kysyi, vastustaako joku tällaista toimintatapaa. Keskustelu eteni peruutuskäytänteisiin, majoituksen kustantamiseen, kuljetusten kustantamiseen ja lippukannan suuruuteen. VR:n kyytiin mahtuisi 50 henkilöä. Poukkoilevan keskustelun jälkeen Veera Hynninen muistutti, että pointti tässä kokouksessa on päättää, mennäänkö junalla vai bussilla ja järjestetäänkö tapahtuma, vaikka otetaan takkiin.

Keskustelun pohjalta tehtiin päätös, että tapahtuma järjestetään ja bile-excursioon matkustetaan junalla.

Siiri Lampinen poistui 18.15

Yleistä keskustelua bile-excursioon liittyvistä pohdinnoista, kuten kaijuttimen ottamisesta junaan. Olivia Haataja ehdotti, että siirretään keskustelu muualle ja myöhempään ajankohtaan kun tarvittavat päätökset on jo tehty.

13.1. Kapseleiden suursitsit 11.2. @Reaktori-sali

Abakus ry järjestää.

13.2. Helmikuun Pedago-ilta 17.2. @Alkulähde

Vastuuhenkilöt: Sini Keihänen, Siiri Kainulainen, Leevi Henna

Turvahenkilöt: Leevi Henna

Muut apukädet:

Tapahtuman sisältö: Bingopalkintojen jako ja pelailua

Budjetti: 20€

Hankinnat: Haalarimerkit ja evästä

Yhteistyökuviot: ei ole

Muuta: Muistetaan mainita muutaman kerran bingolapusta

Aapo Nikula kysyi, miksi hengailuilloilla on uusi nimi Pedago-ilta. Veera Hynninen vastasi, että Pedago-ilta nimenä kuvaa paremmin tapahtuman tarkoitusta päästä rennosti viettämään aikaa ainejärjestön kesken.

Veera Hynninen kysyi, voisiko palkinto haalarimerkeistä mainita vielä somekanavissa. Lisäksi viestitään hengailuiltojen muuttamisesta Pedago-illoiksi.

Sini Keihänen kysyi hengailupassista ja siihen kuuluvista emojiesta ja passin palkintojen jakamisesta. Veera Hynninen vastasi, että asiasta voidaan keskustellaan YTissä.

Siiri Kainulainen kysyi, ovatko helmikuun Pedago-illan merkit saapuneet. Olivia Haataja vastasi ei, mutta toive on, että ne saapuvat mahdollisimman pian. Mikäli ne eivät saavu ajoissa, ollaan yhteydessä osallistujiin ja merkkejä voidaan tarvittaessa jakaa esimerkiksi Rinneriehan rannekkeiden yhteydessä.

Vera Olshin poistui 18.21

13.3. Talvipäivät 20.-22.2. @Rauma

Mennää.

13.4. Kostajaiset vuosikurssille -24 5.3.

Vastuuhenkilöt: FTK

Turvahenkilöt: Ella Lemetti, Iisa Suorela, Sini Keihänen, ?

Muut apukädet: Fukseja rastien pitäjinä

Tapahtuman sisältö: Rastitapahtuma toisen vuosikurssin opiskelijoille

Budjetti: menot lukeutuvat FTK menoihin eli n. 50€ huomioiden muut FTK kulut

Hankinnat: Palkinnot

Yhteistyökuviot: JYY

Muuta: Poikkareilla jatkot

13.5. Vanhempien vuosikurssien tapahtuma 5.3.

Vastuuhenkilöt: Sauzan Acanal, Atte Urama, Eero Kokkarinen

Turvahenkilöt: ei vielä tiedossa

Muut apukädet: ei tiedossa

Tapahtuman sisältö: ei tiedossa

Budjetti: menee muista tapahtumamenoista

Hankinnat: ei tiedossa
Yhteistyökuviot: ei tiedossa
Muuta:

Veera Hynninen muistutti, että tapahtuman pitäisi tulla ulos ensi viikolla.

13.6. AVEKKI-koulutus 9.-11.3. @Yliopiston tilat

Vastuuhenkilöt: Elisa Ruoppa
Turvahenkilöt: Veera Hynninen (9.3.) ja Henni-Tuulia Ylimäki (10.-11.3.)
Muut apukädet:
Tapahtuman sisältö: AVEKKI-kouluttautumista
Budjetti: Menot yhteensä noin 3 508,50 €, tuloja noin 1 727,73 €, jos myydään loppuun eli tulos noin -1 780,78 €, puheenjohtajisto on hyväksynyt miinustuloksen perustuen talousarvioon.
Hankinnat: -
Yhteistyökuviot: Koulutuskeskus Mooli ja kouluttaja Minna Rimpiläinen
Muuta: Tilat varattu

Elisa Ruoppa kysyi, voisiko OKL sponsoroida Pedagon järjestämiä koulutuksia esimerkiksi ensi lukuvuonna. Aapo Nikula ehdotti, että kannattaa kysellä OAJ Keski-Suomelta asiasta.

13.7. Lippukannat

Pörssin rinnerieha: 70
Ynnä-approt: 50
Poikkarit: 60
Dumpin ystävänpäiväbileet: 40
Kapseleiden suursitsit: 16 + 1 järjestäjä

Magna Cartan tapahtuma: Pohdinnassa halutaanko lippukantaa Magna Cartan järjestämiin St. Patrick's Day approihiin Pub Crawl in torstaina 19.3.2026?
Ainejärjestökantalipun hinta on 8€.

Veera Hynninen ehdotti, että otetaan 30 kappaleen lippukanta ja tarkistetaan voidaanko liput palauttaa yleiseen myyntiin, jos niitä jää.

Varkaiden Pitbull-teemabileisiin on kyselty n. 40 kpl lippukantaa, mutta vastausta ei ole vielä saatu.

13.8. Herkkuapprojen yhteistyökuvio

Otetaanko ITU ry mukaan herkkuapproille esimerkiksi myymään merkkejä yhtenä appropaikana?

Olivia Haataja kommentoi, että asiaa voidaan pohtia, mutta keskeistä on soveltuvan myyntipaikan löytäminen. Suzan Acanal ehdotti, että ITU ottaisi itse vastuun järjestelyistä. Veera Hynninen vastasi, ettei voida laittaa kutsuttua ainejärjestöä vastuuseen paikan löytämisestä, koska vain myynti olisi heidän vastuulla. Yleistä keskustelua mahdollisesta myyntipaikasta.

Lasten jääkiekkjoukkue Discos ollut yhteydessä myös merkkien myynnistä. Veera Hynninen muistutti huomioimaan yritysysteistyön. Discos olisi niin sanottu ilmaisrasti, joita täytyy järjestää kohtuudella, koska se vaikuttaa yrityksen osallistumishaluukkuuteen. Roosa Ukkola kysyi, pitäisikö alaikäiset pitää pois opiskelijatapahtumista, vaikka kyseessä on alkoholiton tapahtuma. Olivia Haataja nosti esiin, että aikaisemmin ollaan haluttu ottaa ilmaisrasteja, joista on hyötyä opiskelijoille. Lasten jääkiekkjoukkueen tukeminen ei ehkä Pedagon ydintoimintaa. Veera komppaa opiskelijajärjestöihin rajaamista. Yleistä keskustelua Herkkuapprojen konseptista.

Keskustelun pohjalta päätös, että otetaan ITU ry mukaan mikäli mahdollista, koska kyseessä on opiskelijajärjestö. Lasten jääkiekkjoukkue Discos jätetään tällä kertaa pois. Jätetään kuitenkin käsittelyyn YTissä ITU ry:n rooli ja Discoksen mukaan ottaminen, mikäli ITU ei pääse.

Herkkuapproille tarvitaan uusi kuvaaja, ja pohdinnassa oli voidaanko kysyä hallituskuviin ottanutta Lotta Matilaista. Yleisen keskustelun pohjalta päätös, että kysytään.

Aapo Nikula kysyi, haittaako tilannetta puheenjohtaja Veeran ja kuvaajan läheinen ystävyys. Veera Hynninen vastasi, että jäävää itsensä äänestyksestä kun se on ajankohtaista.

Pohdinnassa myös otetaanko Roni Bäckin uusi yritys Karkkiauto Makee mukaan. Asia sai kannatusta. Sini Keihänen esitti kuitenkin kysymyksen, yhteistyöyrittäjän kannattajakuntaan kuuluvien alaikäisten joutumisesta approkansan jalkoihin. Veera Hynninen ehdotti yhteistyösopimusta, joka sisältää esimerkiksi kiellon, ettei asiaa saa ilmoittaa somessa. Yleisen keskustelun pohjalta päätös kysyä Karkkiauto Makeeta mukaan.

14. Kansainvälisyys

Tavattu Kapseliainejärjestöjen kanssa. Alustava suunnitelma yhteisestä tapahtumasta kapseleiden kanssa tekeillä.

Vaihtohausta infottiin Pedagon Instagram storyssa.

Kaksi Pedagolaisia haluaa kertoa vaihtokokemuksistaan jäsenistölle.

15. Työelämä- ja alumnitoiminta

Alumnikysely toteutus on lykkääntynyt muiden kiireiden takia, toteutetaan tällä viikolla (vko 7). Laitetaan jakoon someen ja alumneille sähköpostilla.

16. Edunvalvonta

Hommat käynnissä, edunvalvonta kouluttautunut SOOL:in järjestökurssilla viikonloppuna.

16.1. Kahvia ja kuulumisia

Ensimmäisessä tapaamisessa 27.1. noin 10 osallistujaa.

10.2. yhteensä n. 35 kävijää. Johtopäätöksenä oli, että Ruusula vetää enemmän kuin Kasvisto.

17. Yhdenvertaisuus

Kapseli-ainejärjestöille luotu oma yhteinen Telegram-ryhmä yhdenvertaisuusasioiden hoitamista varten. Kanavalla ei vielä ollut sen suurempaa viestintää.

Ei toistaiseksi yhteydenottoja.

17.1. Yhdenvertaisuuskysely

Yhdenvertaisuuskysely avoinna 2.2. - 1.3.2026. Vastauksia tällä hetkellä 12, kun kysely on ollut auki n. viikon. Muistutellaan yv-kyselystä vielä ennen sen sulkeutumista.

Kyselyssä tullut palautetta Pedagon edustustehtäviin vaadittavasta kelpoisuudesta. Hallitus keskustelee asiasta YTI:ssä.

17.2. Tapahtumien turvahenkilökäytännöt

Turvahenkilöiden Telegram-ryhmässä ollut keskustelua turvisten haun tasavertaisuudesta. Ehdotuksena ryhmän toimintaan oli laittaa kysely halukkaista ja

aikaa vastata esimerkiksi 24h. Sen jälkeen arvotaan halukkaiden kesken. Näin turvisten valinta ei menisi enää “nopeat syö hitaat” -periaatteella.

Aapo Nikula kysyi, että olisiko viestiin reagointi selkeämpi ja matalamman kynnyksen tapa ilmaista kiinnostus.

Atte Urama kysyi, onko mahdollista laittaa ryhmään tiedoksi useampi tapahtuma kerralla ja deadlinet ilmoittautumiseen. Asia siirretty tapahtumavastaavien pohdittavaksi.

Elisa Ruoppa kysyi, miten Pedago-iltojen turviskäytännöt toimivat ja onko turvahenkilöinä toimiminen hallituksen vastuulla vai voidaanko kysyä muita. Aapo Nikula ehdotti, että otetaan turvikset telegram ryhmästä vain lipunmyynnillisistä tapahtumista, muuten hallitus hoitaa ja kysytään tarpeen vaatiessa. Janne Rajamäki kysyi, miten arvonta toteutetaan reilusti ja jäsenistölle mahdollisimman läpinäkyvästi tai miten estetään tilanne, että joku ei pääse koskaan. Suzan Acanal kysyi, miten ryhmiin pääsee. Veera Hynninen vastasi, että linkki on JYU OKL -ryhmässä ja tulossa myös nettisivuille. Yleistä keskustelua aiheesta, jonka perusteella tehtiin päätös, että turvahenkilöt kysytään reagoinnilla ja arvotaan.

18. Viestintä

Ei virallista asiaa

19. Kestävä kehitys

Kirpparikaavailut on aloitettu.

Verirallit järjestetään vuonna 2026 kahdesti, ensin keväällä 2.3.-30.4.2026 ja myöhemmin syksyllä. Elisa Ruoppa tekee mainosmateriaaleja Veripalvelulle.

20. Toimikuntien kuulumiset

ei yleistä

20.1. OKL:n toimikunnat

20.1.1. Pedagoginen toimikunta

Edellinen kokous: 9.2. aamupalatapaaminen
Seuraava kokous: 17.2. (opiskelijaedustajat eivät pääse paikalle),
Janolta myös edustaja.

20.1.2. Opintoasiatoimikunta

Edellinen kokous 3.2.2026

Siiri paikalla, keskusteltiin ensi lukuvuoden asioista esim.
aikataulumuutoksesta intensiiviviikon osalta.

Seuraava kokous 31.3.2026

20.1.3. YVV-toimikunta

Matti Rautiainen ei ole ollut vielä yhteydessä, aamupalalla vihjailua tästä.

Edellinen kokous -

Seuraava kokous -

20.1.4. Yhteistyötoimikunta

Edellinen kokous: 10.2.2026, Paikalla Veera Hynninen ja Viivi Lehestö

Seuraava kokous: 24.3.2026

Uusia jäseniä odotetaan innolla ja arvostavat opiskelijajäseniä.

Keskustelu osittain kiivasta ja aiheena muun muassa OA1 ja
SORA-lainsäädäntö harjoittelussa.

20.2. Fuksitoimikunta

Edellinen kokous: 3.2. 16.15. Käsiteltiin sitsien palautetta ja tulevia kostajaisia

Seuraava kokous: 18.2. 16.15

21. META

Sini Keihänen kyseli YTIn ajankohtaa. Veera Hynninen vastasi, että sovitaan Telegramissa. Lisäksi Veera muistutti, että kaikista asioista ei tarvitse keskustella heti koko hallituksen kesken.

22. Seuraava kokous ja kokouksen päätös

9.3.2026 klo 16.15 @Lyhty

Veera Hynninen päätti kokouksen ajassa 19.08

Jyväskylässä 10.2.2026

Allekirjoitukset löytyvät seuraavalta sivulta. Allekirjoitettu Aatos Sign -palvelussa.

Allekirjoitukset

Viivi Lehestö

Veera Hynninen

Roosa Ukkola

Helka Sipilä